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Møde dato 

28. oktober 2019  

Mødested 

Det store lærerværelse 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.00 - 19.00 

Møde nr. 

2 

Møde i 

Skolebestyrelsen 

Deltagere 

Hamdi A. Mohamed, Mustafa Sayegh, Fardowsa Sabriye, Tina Faarvang,  Anne Gude, Alexander 

Priesemann, Adda Christensen, Lone Heldt, Morten Lang, Stine Kirk Jensen, Finn Fallesen og 2 

elevrepræsentanter 

Bemærkninger 

Næstformand i uddannelsesudvalget Poul Erik Jensen deltager i mødet. 

Kenedid er rykket ned som suppleant og Fardowsa Sabriye er i stedet rykket ind i skolebestyrelsen 

Fraværende 

 

Referat 

 

1. Orientering om Budget 2020 

Dagsordnen til Børne- og Uddannelsesudvalget bliver frigivet mandag den 21/10 kl. 12.30. 

Dagsordnen er vedhæftet som bilag og når uddannelsesudvalget har lavet deres indstilling til budget 

2020 torsdag den 24/10 sender jeg deres indstilling  

     Skoleledelsens indstilling: 

At skolebestyrelsen diskuterer budgettets konsekvenser  

 

Finn orienterede om budgetbehandlingen og processen indtil videre, og Poul Erik supplerede. 

Derefter blev budgettet gennemgået. Byrådet behandler det endelige budget den 31. oktober. 

Fremadrettet lægges vægt på decentralisering og dermed større selvbestemmelse hos skolerne samt 

bedre økonomistyring.  

 

Skolebestyrelsen gør opmærksom på, at lærere og pædagoger løber stærkt i forvejen, og man er 

dybt bekymrede for, hvad besparelserne kommer til at betyde for Munkevængets Skole. 

Medarbejdersiden håber, at der nu bliver arbejdsro fra politikerne, så vi får tid til at implementere 

besparelserne.  

 

 

2. Revidering af princip om brug af mobiltelefoner i undervisningstiden 

Princippet er behandlet på flere personalemøder. (Princippet er vedlagt som bilag ) 

Skoleledelsens indstilling: 

https://www.kolding.dk/


 

 

 

— 

Side 2 

At skolebestyrelsen godkender det reviderede princip 

 

De enkelte afdelinger har afprøvet forskellige metoder, som ligger til grund for 

nuværende indstilling.  

Skolebestyrelsen godkendte princippet 

 

3. Deltagelse i Brugernævnsmøder den 25. november 

Næste brugernævnsmøde ligger den 25/11, hvor vi også har skolebestyrelsesmøde og derfor foreslår 

jeg, at vi har skolebestyrelsesmøde fra 17-18.30 og derefter tager til brugernævnsmøde. Den endelige 

form for brugernævnsmøder er ikke meldt ud endnu og heller ikke hvem der skal deltage i møderne. 

Skoleledelsens indstilling: 
At skolebestyrelsen forholder sig til forslaget om samme mødedato. 
 
Skolebestyrelsen er enige om, at begge møder kan afholdes samme dag, så vi fastholder datoen   

 

4. Nyt fra elevrådet: 

       Eleverne har fokus på Undervisningsmiljøvurderingen fra 2018 og den dertilhørende handleplan 

 

5. Orientering fra uddannelsesudvalget: 

Ferieplanen blev godkendt uden ændringer ( vedhæftet som bilag ) Ny naturfagsstrategi sendt til 

godkendelse i byrådet ( vedhæftet som bilag) 

Ghettopakkens indflydelse på daginstitutionerne i området. Ekstern analyse af Børne- og 

Uddannelsesområdet. 

 

Finn og Poul Erik orienterede.  

Skolen skal lave egne handleplaner ud fra den centrale naturfagsstrategi. Munkevængets Skole er 

langt i dette arbejde allerede. Bestyrelsen inviterer naturfagslærerne på skolen til på næste møde at 

fortælle om arbejdet med naturfag 

Der er søgt dispensation på daginstitutionsområdet i forhold til reglen om 30% to-sprogede i ghetto-

pakken. Skolebestyrelsen er meget bekymret for hvad der vil ske, hvis Realskolen overtager 

Pædagogisk Center, der ligger i Munkevængets Skoles distrikt, idet der efterhånden kommer flere og 

flere elever fra området øst for Vejlevej. Alle i bestyrelsen opfordres til at sende bemærkninger til Finn 

i løbet af de næste 3 uger, og så vil vi tage det på som et punkt til næste møde. 

 

6. Orientering fra skolen: 

Sprogprøver bh. kl og 1-9. klasse 

Implementering af AULA 

Informationsaften for kommende børnehaveklasser den 26/9  

 Finn orienterede om sprogprøverne. Ministeriets konsulenter kommer og underviser vores                                                

sprogstøttelærere i forhold til afvikling af sprogprøverne.  

1. januar kommer alle forældre på Aula på Munkevængets Skole. Lige nu indkøres det i etaper. 

Der kom 20 til infoaften til de nye børnehaveklasserne. 18 etniske danskere, der var meget positive.  

 
2. Evt. 

 


